
Zápis z jednání místního výboru 
městské části Poděbrady–Polabec 
Zasedání č. 1 

Datum: 10. 11. 2016 
Místo: restaurant Obora 
Přítomni: Strnadová, Kulhavý (předsedající), Mičánek, Mihalík, Froněk, Duba (zapisovatel) 
Hosté: Lukavec 

Program 
● Setkání se zástupcem města 
● Diskuse 
● Termín následujícího zasedání 

Setkání se zástupcem města 
● Za město byl přítomen Ing. Zbyněk Lukavec (radní, zastupitel, předseda komise pro 

rozvoj města a investice, garant místního výboru Velké Zboží, garant místního 
výboru Polabec, garant místního výboru Kluk, garant místního výboru Přední Lhota), 

● Pan Lukavec 
○ Nám poděkoval za ochotu angažovat se ve výboru 
○ Seznámil nás s principem činnosti místních výborů 

■ Shromažďování podnětů od spoluobčanů 
■ Jejich převod do formalizované (papírové) podoby 
■ Udržování Akčního plánu 

● seznam krátkodobých, střednědobých a dlouhodobých cílů 
výboru 

○ Přislíbil 
■ Pomoc s předkládáním návrhů radě a zastupitelstvu města 
■ Dodat vzorové dokumenty pro jednání s městem 

○ Zodpověděl otázky 
■ Z pohledu města nemá současný výbor na co navazovat, protože 

předchozí výbor po sobě nezanechal žádné papírové výstupy 
● Pan Kulhavý seznámil p. Lukavce 

○ Výbor má stále jedno volné místo 



Diskuse 

Různé 
● Retardéry 

○ Není možno 
■ Ulice Jabloňová a U Jízdárny vedeny jako objízdná trasa 
■ Ze stejného důvodu zrušeny značky “Obytná zóna” 
■ křižovatky s ulicí Růžová odstranění značek “dej přednost v jízdě” z 

důvodu zpomalení dopravy (platí pravidlo pravé ruky) 
● Informace o obnovené činnosti 

○ Forma letáčku s roznosem do schránek 
○ Komunikace přes 

■ schránku na Hasičárně 
■ E-mailem  

● Hydranty 
○ Některé nefungují 
○ VAK na výzvy nereaguje, nejspíš bude nutno řešit s pomocí města 
○ Mapa k dispozici u SDH 
○ Jak řešit dál? 

● Sekání trávy 
○ Nerovnoměrné – hřiště 14x, ostatní minimálně (3x?), zejména val, cesta k 

Labi 
● Probírka stromů 

○ Není, stále jasná situace, zda bude provedeno ještě letos (čeká se na 
vegetační klid) 

Nástřel Akčního plánu 
● Krátkodobé cíle (do roka) 

○ Probírka stromů 
■ Zejména ulice: U jízdárny 

○ Dokončení opravy chodníků 
■ Skončilo na půl cesty 
■ Některé ulice minulo, někde chybí chodník zcela 

○ Pytlíky na psí exkrementy 
■ V Polabci zcela chybí 
■ Alespoň u dětského hřiště a u zastávky 

○ Opravy hydrantů 
■ Některé hydranty nelze použít pro hašení 

● Střednědobé cíle (do tří let) 
○ Rozšíření dětského hřiště 

■ nové “atrakce” - šplhací věž, lezecí stěna 
■ oplocení - hygiena 



○ Dopravní značka “Pozor zvěř” u Hájenky 
■ Varování před probíhajícími srnami 

● Dlouhodobé cíle (výhledově) 
○ Opravy povrchů silnic 

■ Ideálně vše 
■ Zejména hoří „velké křižovatky“ 

● Okolo zastávky (křižovatka ulic Spojovací, Jabloňová, 
Zahradní) 

● U trafačky (křižovatka ulic Jabloňová, Růžová) 
○ Zkulturnění Obory 

■ Probírka, revitalizace 
■ Není v plánu města? 

○ Zkulturnění lesíka u Jízdárny 
■ Probírka? Revitalizace? 

○ Dořešení kanalizačních přípojek 
■ Povinnost ze zákona pro všechny – je-li kanalizace, musím se připojit 
■ Odhad: až 50 domů ze 175 nepřipojeno 
■ Momentálně se přes dešťovou kanalizaci dostávají splašky do Strouhy 

○ Společenské místnost 
■ Nejlépe přestavba Hasičárny (dvě mouchy jednou ranou) 

○ Obnova osvětlení 
■ Ulice U Jízdárny 

Úkoly 
● Společný email vybor@polabec.cz, ulicnici@polabec.cz 

○ Kdo? - Duba 
○ Kdy? - Co nejdříve, nejpozději do další schůze 

● Návrhy na dovybavení dětského hřiště 
○ Kdo? – Strnadová 
○ Kdy? – Do příští schůze 

● Plakátek o obnovení činnosti 
○ Kdo? – Kulhavý, Duba (provedení, tisk), Strnadová (roznos) 
○ Kdy? – Do příští schůze 

● Výborová schránka 
○ Kdo? – Kulhavý, Froněk (výběr, montáž) 
○ Kdy? – Do příští schůze 

Termín dalšího zasedání 
● 8. prosince 2016, 18:00, salonek restaurantu Obora 

·   
 


